
Zápis ze shromáždění DSO Silnice I/27 konaného dne       

 6.12. 2022  od 10:00 hodin v Plzni v budově radnice 

 

1. Prezence 

 

 Zástupci měst a obcí , hosté    

 

 Přítomni : Bc. Aleš Tolar – město Plzeň 

                   Mgr. Eva Kantor Pořádková – město Plasy 

                   Lukáš Janko v.z. – město Kralovice                           

                   Mgr. Eva Šimlová – město Kaznějov 

                               p. David Kapr – město Horní Bříza 

                   Bc. Vlastimil Pech – obec Výrov 

                   p.Jitka Krivošová Dis. – obec Vysoká Libyně 

                   p. Milan Brož – obec Hromnice 

                   p.Tomáš Kozel -obec Rybnice   

                   Mgr.Pavel Bulín – obec Bílov 

        

Omluven : p. Jaromír Zeithaml – město Třemošná 

 

 

Host :         Ing. Petr Náhlík 

 

 

                       

2. Přivítání účastníků a zahájení jednání 

 

  Manažer  DSO Silnice 1/27 p. Rudolf Hosman zahájil shromáždění DSO Silnice I/27  

a přivítal všechny přítomné. Omluvil pro nemoc pana Jaromíra Zeithamla předsedu 

DSO a oznámil, že pan Zeithaml se rozhodl k 31.12.2022. odstoupit z funkce předsedy 

výkonné rady, a navrhuje do této funkce zvolit pana Ing. Karla Popela starostu 

Kralovic. Pan Ing. Karel Popel se ze zasedání rovněž omluvil z důvodu pooperační 

rekonvalescence, s tím, že pověřil pana Lukáše Janka svým zastupováním a dále 

písemně sdělil , že v případě svého zvolení do jakékoliv funkce v orgánech DSO volbu 

přijme. 

 

 

3. Volba návrhové komise  

 

      Návrh na složení návrhové komise přednesl  p. Rudolf Hosman ve znění: 

      Předseda – Mgr. Eva Šimlová ,  člen –  Mgr.Pavel Bulín  

 

 

      Výsledky hlasování:  

pro : 8   proti: 0 zdržel se: 2      

      Návrhová komise byla zvolena v navrhovaném složení. 

 



 

 

           4.  Volby do orgánů DSO 

 

            Na návrh pana Zeithamla, který přednesl pan Rudolf Hosman, byl do funkce předsedy     

 výkonné rady  DSO od 1.1 2023 zvolen pan Ing.Karek Popel. 

 

            Výsledek hlasování :  

 

            pro : 10    proti : 0   zdržel se : 0 

 

 

              na základě výsledků voleb do zastupitelstev,a změny zástupců  města  Plas a Plzně 

            v DSO byla do výkonné rady jako místopředseda zvolena paní Mgr. Kantor Pořádková 

           a jako člen pan Bc.Aleš Tolar. 

 

           Výsledky obou hlasování : 

 

           pro :  9,     proti : 0,   zdržel se : 1, 

  

      

     

 

        5.  Zpráva o činnosti DSO v roce 2022 

 
           Zprávu přednesl manažer DSO p. R.Hosman. Informoval přítomné o  vývoje situace  v přípravě 

         realizace dalších ůseků zejména pak Plas a Kaznějova. Platí, že i nadále je pro DSO klíčová 

         spolupráce s ŘSD správa Plzeň,  kde počátkem roku došlo ke změně na postu ředitele . 

         Dlouholetý ředitel p. Ing. Kuťák odešel do důchodu,  a byl nahrazen Ing. Miroslavem Blabolem.  

         S novým ředitelem, který  minulosti působil jako náměstek pro výrobu, DSO také dlouhodobě 

         spolupracovalo a komunikovalo a tak další spolupráce nadále pokračuje, a bude tomu tak i v   

         budoucnu. Vzhledem k celkové současné situaci naštěstí zatím nedošlo k nějakým vážným a 

         zásadním problémům, spíše bude nutno počítat z finančních důvodů s případným zpomalením  

         některých realizací. 

 
          V administrativních záležitostech  spojených s činností DSO v roce 2021 vše proběhlo rutinně 

        bez jakýchkoliv problémů. Všechny náležitosti jsou průběžně vyřizovány a audit hospodaření  

        skončil výrokem auditora - bez výhrad. 
 

     

 

 

      6. Schválení rozpočtu DSO Silnice I/27 na rok 2023 

 
          Pan Rudolf Hosman přednesl návrh na rozpočet DSO Silnice I/27 na rok 2023 ve znění, tak jak 

        byl zaslán všem členům DSO ve stanovené lhůtě a nechal o něm hlasovat. 

 
        Výsledky hlasování: 
 
        pro: 10,      proti : 0,       zdržel se : 0,   
 

 



 

 

 

 

7. Schválení rozpočtového opatření na rok 2022 

 
               Pan Rudolf Hosman přednesl návrh na rozpočtové opatření na rok 2022 ve znění , tak jak  

              byl zaslán předem všem členům DSO a nechal o něm hlasovat. 
 
                 Výsledky hlasování: 

 
               pro:  10,      proti: 0,      zdržel se 0,     
 

 

 

 
              8.   Diskuse a organisační záležitosti 
 

                  

              V diskusi  se ještě jednou hovořilo o situaci na všech úsecích trasy a dalších možných    

            variantách vývoje. Na závěr pak host shromáždění pan Ing.Petr Náhlík nabídl svoje 

            zkušenosti a spolupráci v následujícím období. 

 

 

 

 

           9.  Schválení návrhu usnesení ze Shromáždění zástupců DSO Silnice I/27 

 

            Návrh usnesení ze Shromáždění zástupců DSO Silnice I/27 přednesla ke schválení  

           předsedkyně návrhové komise Mgr. Eva Šimlová ve znění: 

 
  

           1. Bere na vědomí: 

 

            - výsledky volby  návrhové komise DSO Silnice I/27 ve složení: 

            předseda:  Mgr. Eva Šimlová, člen -  mgr. Pavel Bulín  

 

            - odstoupení předsedy výkonné rady DSO pana Jaromíra Zeithamla k 31.12.2022 

 

            - výsledky voleb do orgánů DSO :  předseda výkonné rady Ing. Karel Popel,  

 

            místopředseda výkonné rady Mgr. Eva Kantorová Pořádková,  člen výkonné rady 

 

            Bc.Aleš Tolar          

  

           -splatnost členských příspěvků do 31.3.2023 

 

           -zprávu o činnosti DSO za rok 2022 

 

 

 



 

 

 

 

 

          2. Schvaluje : 

 

           - rozpočet DSO Silnice I/27 na rok 2023 a výhled na období 2024-2025 

 

           - rozpočtové opatření na rok 2022 

 

            

            

        

          3. Ukládá  manažeru DSO : 

 

         . doplnit na webových stránkách DSO aktuální dokumenty  

 

        -  Informovat orgány státní správy o změnách v orgánech DSO 

       

        - zůstat v kontaktu se všemi institucemi a společnostmi dotčenými zájmy DSO. 

 

        - vyvolat na ŘSD schůzku ohledně nového měření intenzity dopravy na dotčených 

         úsecích  

 

 

          Výsledky hlasování :   

   

          pro : 10 ,   zdržel se : 0     proti : 0 

 

 
 

 

 

        10. Závěr 

 

        jednání ukončil p.Rudolf Hosman manažer DSO,  který poděkoval všem  

       přítomným za  účast     

        

 

 

 

        Zapsal: R.Hosman,     

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


